

9 DAYS

HARBIN WINTER

C8.9A

Validity:

Validity: 15 Nov 2025 - 31 Dec 2025

Code: FTG9D7NHRBXIN220525KG

SNOW TOWN-JILIN-DUNHUA CHANGBAISHAN-HARBIN-BEIJING



**Overnight on board

DAY 2 Beijing - Harbin (L/D

- After arrive Beijing, take high-speed rail to Harbin.
- **Overnight at Harbin

<mark>/ 3</mark> Harbin - Jilin (B/L

- Laodaowai Baroque Architectural Block, Harbin's most distinctive "Chinese Baroque" historical and cultural block, combines Chinese and Western architectural styles to showcase the city's century-old style.
- ➤ Ice and Snow World is one of the world's largest ice and snow theme parks, attracting a large number of tourists every winter to watch ice sculptures and participate in ice and snow activities. (if not open will be replaced by Indoor Ice and Snow Four Seasons Dream Pavilion)
- Drive along Songjiang Middle Road, a scenic avenue that travels between the city and nature, and offers a panoramic view of the scenery and urban style of the Songhua River.
- Exterior of Gothic Catholic Church, with its towering spires, pointed arch windows and
 exquisite carvings, shows a solemn religious atmosphere and elegant architectural beauty.
 **Overnight at Jilin

DAY 4 Jilin - Changbai Mountain

B/L/D

- **Frost Corridor**, a winter landscape corridor, with trees on both sides covered with crystal frost, as dreamy and charming as a fairy tale world.
- Watch frost (depending on weather conditions), winter scenery experience, enjoy the natural wonders of branches covered in silver and crystal clear, like a fairyland
- Korean ancient village (Folk Museum, experience making rice cakes, kimchi, Korean homestay), an ethnic settlement that preserves the traditional Korean dwellings, costumes and customs and culture, showing the unique frontier ethnic customs and historical heritage.
- Watching mergansers in Erdaobaihe (depending on the weather), Erdaobaihe area in Jilin Province, watching the natural landscape of mergansers living and foraging, attracting many bird lovers and photographers.
- > Hotel hot spring bath (bring your own swimsuit)
- **Overnight at Changbai Mountain

DAY 5 Changbai Mountain - Dunhua

(B/L/D)

Chaotianmen Square, Yuzhong District, Chongqing, is one of the important landmarks of this mountain city. This is where the Yangtze River and Jialing Ri

**Overnight at Chongqing

DAY 6 Dunhua - Snow Town

(B/L/D)

Fairy Tale World - Snow Town Scenic Area (environmentally friendly car, Bangchui Mountain plank road, night view of Snow Town, Northeast Yangko dance + snow disco (depending on the weather), like a fairy tale world, famous for its rich snow scenery and unique "snow mushroom" landscape. It combines rich Northeast folk customs with diverse ice and snow experiences, making it a dream place for winter travel.

*Overnight at Snow Town

DAY 7 Harbin

(B/L/D)

- The Xuexiang Post Office, The Xuexiang Museum, The Xuexiang Stone Stele, Xueyun Street.
- > Yabuli Panda Pavilion, which is the panda pavilion with the highest latitude and the lowest temperature in China. There are two resident giant pandas in the pavilion, namely the male "Youyou" and the female "Sijia". These two giant pandas are cute and often play in the snow, attracting many tourists to watch
- > Horse-drawn sleigh
- **Overnight in Harbin

DAY 8 Harbin - Beijing

(B/L/D

- Siberian Tiger Park (including sightseeing bus) is the world's largest artificial breeding and breeding base for Siberian tigers. It has about 800 purebred Siberian tigers and is known as the "Garden of Thousand Tigers"
- Saint Sophia Cathedral Square, one of the iconic attractions in Daoli District, Harbin, is located at No. 88 Toulong Street, adjacent to Central Avenue, with convenient transportation. The square covers an area of about 50,000 square meters and is an open public space built for Saint Sophia Cathedral (built in 1907). It combines Russian style with Northeast regional characteristics
- > Take high-speed rail back to Beijing.
- **Overnight at Beijing

DAY 9 Beijing - Transit City - Penang

- Morning Transfer to Airport for departure. Tour Ends
- **Home sweet home.





Tour Fare / Departure Date / Flight

**May Recommend Local Product on the Bus

Optional

Ten-mile Gallery RMB180 /pax Dream Home RMB198/pax

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.

Validity: 15 Nov 2025 - 31 Dec 2025

FTG9D7NHRBXIN220525KG

敦化.哈尔滨.北京



槟城 - 北京

▶ 集合于槟城国际机场乘搭客机飞往北京。

**夜宿于机上

DAY 2 北京 - 哈尔滨

抵达北京后,乘坐高铁前往哈尔滨。

**夜宿于哈尔滨

DAY 3 哈尔滨 - 吉林

(早午晚餐)

- ▶ 老道外巴洛克建筑街区,哈尔滨最具特色的"中华巴洛克"历史文化街区, 融合中西建筑风格,展现城市百年风貌。
- ▶ 冰雪大世界是世界最大的冰雪主题公园之一,每年冬季吸引大量游客前来观 赏冰雕和参与冰雪活动(如没开放将换成室内冰雪四季梦幻馆)
- > 车游松江中路, 外观哥特式天主教堂

**夜宿于吉林

DAY 4 吉林 - 长白山

- ▶ 雾凇长廊, 一条冬季景观长廊, 两侧树木缀满晶莹雾凇, 宛如童话世界般梦
- ▶ 观雾凇(视天气情况而定),冬季赏景体验,欣赏树枝银装素裹、晶莹剔透 的自然奇观, 宛若仙境
- ▶ 朝鲜族古村落(民俗博物馆、体验制做打糕、泡菜、朝鲜民宿),保留朝鲜 族传统民居、服饰和风俗文化的民族聚居地,展现独<mark>特的边</mark>疆民族风情与历 史传承。
- ▶ 二道白河观秋沙鸭(视天氣而定),吉林省二道白河地区,观赏秋沙鸭栖 息、觅食的自然景观,吸引着众多鸟类爱好者和摄影师前来。
- ▶ 酒店温泉泡汤 (自备泳衣)
- **夜宿于长白山

DAY 5 长白山 - 敦化

- ▶ 长白山北景区(含区间车+环保车+天池倒站车)、天池、长白瀑布、聚龙温 泉群(品温泉鸡蛋)、小天池、绿渊潭
- ▶ 车游松江中路,连接临江门广场与江城广场。沿途有吉林耶稣圣心堂等历史 建筑,展现了城市的文化底蕴。欣赏松花江的美景。

**夜宿于敦化

DAY 6 敦化 - 雪乡

(早午晚餐)

▶ 童话世界-雪乡风景区 (环保车、棒槌山栈道、观雪乡夜景、东北扭大秧歌+ 雪地蹦迪 (视天氣而定), 宛如童话世界, 因丰富雪景和奇特"雪蘑菇"景 观闻名。这里融合<mark>浓郁东北民俗与多样冰雪</mark>体验,是冬季旅行的梦幻之地。

备注:上述行程仅供参考,原则上本公司尽量保持行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引

(早午晚餐)

东北虎林园

> 雪乡邮局, 雪乡博物馆, 雪乡大石碑, 雪韵大街

*

▶ 亚布力熊猫馆,是中国纬度最高、温度最低的大熊猫馆。馆内常驻两 只大熊猫,分别是雄性"佑佑"和雌性"思嘉"。这两只大熊猫 性格憨态可掬, 常在雪地中嬉戏玩耍, 吸引了众多游客前来观赏

长白山北景区(含车)

保证入住雪乡酒店

万达文华豪华海鲜自助餐或同级

- ▶ 马拉爬犁
- **夜宿于哈尔滨

DAY 8 哈尔滨 - 北京

- ▶ 东北虎林园(含观光车),是世界上最大的东北虎人工饲养和繁育基 地,拥有约800只纯种东北虎,被誉为"千虎之园"
- ▶ 圣索菲亚教堂广场,哈尔滨市道里区的标志性景点之一,位于透笼街 88号, 毗邻中央大街, 交通便利。广场占地约5万平方米, 是为 圣索菲亚大教堂(1907年建成)而修建的开放式公共空间。这里 融合了俄罗斯风情与东北地域特色
- > 乘坐高铁返回北京。
- **夜宿于北京

DAY 9 北京 - 槟城

- > 抵达槟城,行程结束。
- **美丽的家





价钱 / 出发日期 / 航空公司

**车上会有车购

推荐自费

十里画廊穿越 180RMB/人 梦幻家园 198RMB/人

起的行程变动或而外的费用,本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班 情况调换行程次序,但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。